
Proposition om ändring av kallelser till föreningsårsmötet 

På senare år har bestämmelsen i stadga §6 punkt 3 inneburit mycket extra arbete för styrelsen och 
stora kostnader för lokalföreningen/ungdomsförbundet. Bestämmelsen säger att styrelsen är 
tvungen att skicka kallelser till föreningsårsmötet med brev till de medlemmar som inte har uppgett 
någon e-postadress, annars ska kallelser i första hand skickas som e-mejl. Att skicka dessa brev, som 
år 2023 uppgår till över 500 st, innebär ett stort merarbete för styrelsen därför att få medlemmar i 
slutändan dyker upp på föreningsårsmötet och det är styrelsens uppfattning att det i ännu högre 
grad gäller de rörelsemedlemmar (som blir medlemmar i lokalföreningen i samband med att de blir 
medlemmar i Svenska Röda Korset) som främst utgör den grupp som ej uppgett någon mejladress.  

Lokalföreningen råder inte över om medlemmar måste uppge e-mejladress men drabbas emellertid 
av konsekvenserna. Därför föreslår lokalstyrelsen att avskaffa kravet om att skicka kallelse med brev 
till de medlemmar till vilka vi inte har någon mejladress, och istället publicera kallelse till 
föreningsårsmötet på sin hemsida och i de sociala medier som föreningen använder. 

 

Därför yrkar vi: 

Att ändra stadga §6 punkt 3 till 

” 

3. Kallelse ska skickas via e-post till: 
• alla medlemmar i föreningen som uppgett e-postadress 

• lokalföreningsstyrelsens ledamöter 

• valberedningen 

• revisorerna 

• förbundsstyrelsen 

• lokala Svenska Röda Korsets kretsar 

 

Om lokalföreningsstyrelsen finner det lämpligt skickas kallelse i andra hand på andra sätt. Dessutom 
ska kallelse publiceras på föreningens hemsida och i de sociala medier föreningen använder. 

” 

 


